
У Славутичі 25 липня відбулося засідання 
Українсько-Арабської Ділової Ради «Інвестицій
ний потенціал міста Славутич, Любецької та 
Михайло-Коцюбинської об’єднаних територіаль
них громад».

У залі засідань виконкому 
Славутицької міської ради за 
“круглим столом" зібралися 
представники місцевого біз
несу, КП «Агентство регіо
нального розвитку», Фонду 
підтримки підприємництва, 
Ради підприємців міста, біз- 
нес-омбудсмен. Завітали на 
зустріч і наші партнери з ре
алізації ініціативи ЄС «Мери -  
за економічне зростання» -  
об’єднані територіальні гро
мади Михайла-Коцюбинська 
та Любеча. Міський голова

Юрій Фомічев презентував ін
вестиційний потенціал нашо
го міста. Дійсно, Славутич має 
значний досвід у реалізації 
міжнародних проектів, вигід
не транспортне сполучення, 
значну площу промислової 
зони, висококваліфіковані тру
дові ресурси, розвинуту соці
альну інфраструктуру. Шейх 
Емад А б у Алруб, президент 
Українсько-Арабської Ділової 
Ради, розповів про напрямки 
співробітництва арабського 
світу з Україною, що треба 
враховувати в роботі з араб- 
с ь к и м и  і н в е с т о р а м и .  
Зазвичай, це особливості на
ц іонального  ментал і тету  
і культури, дотримання між
народних стандартів у робо
ті, реальна інформація про 
п а р т н е р а .  М и к о л а  
Д р о б о т е н к о ,  р а д н и к  
Українсько-Арабської Ділової 
Ради, наголосив на своєчас
ності подачі інвестиційних 
проектів та недостатній під
готовленості наших спеціаліс
тів для роботи на зовнішніх 
ринках. Про напрямки робо
ти КП «Агентство регіональ
ного розвитку» розповіла 
Арина Старовойтова. Про ін
вестиційний потенціал своїх 
громад поділилися представ
ники Михайло-Коцюбинської 
та Любецької ОТГ. Місцеві біз
несмени надали свої пропо
зиції щодо співпраці, задава
ли гостям запитання та отри
мали вичерпні відповіді.

У цей день відбулась й 
ознайомча екскурсія по інвес- 
т и ц і й н о  п р и в а б л и в и м  
об’єктам Славутича (підпри
ємство з виробництва світло- 
т е х н і ч н о г о  о б л а д н а н н я  
«Вітава», медичне містечко 
СМСЧ № 5, частина виробни
чо-технічної база КП «ДЕУ», 
де планується створення біз- 
нес-парку, огляд території 
Промзони та бази Якір).

Підсумовуючи розпочатий 
діалог, можна повністю пого
дитися зі словами Шейха 
Емада Абу Алруба: «Арабський 
світ і Україна багаті своєю 
древньою культурою. І мости 
співпраці потрібно будувати!»
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